

Protokoll RB 02/2022

Datum: 2022-02-01

Plats: Teams/Skypemöte kl.20:00

Närvarande: * Kai Koivuranta, Ordförande
(* = beslutande) * Niklas Wahlström, Sekreterare
* Jenny Pålsson, Ledamot

Christer Olsson, U&R
Hans Lyxell, 1:8 Track
Pjerre Gustavsson, Large Scale
Mickael Brandt, 1/10 NT
Nils Lindbäck, 1/8 OR
Mattias Skjöldebrand, 1/10 OR
Ronny Svensson, Eltrack

Frånvarande: Niklas Falk, Sportgrenskoordinator

-
- § 11 **Mötets öppnande**
 - § 12 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 13 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 14 **Pågående ärenden**
 - § 15 **Ekonomi**
 - § 16 **SBF**
 - § 17 **EFRA**
 - § 18 **Övriga frågor**
 - § 19 **Nästa möte**
 - § 20 **Mötets avslutande**

§ 1 **Mötets öppnande**

Niklas W tar idag ordföranderollen då Kai är sjuk och deltar passivt på mötet

§ 2 **Föregående mötesprotokoll**

Godkännes

§ 3 **Fastställande av mötets dagordning**

Godkännes

§ 4 **Pågående ärenden**

1. **A-Licens Mikael Olsson, Motorsällskapet Racehouse RC Sjöbo
-Bordlägges**

§ 5 Ekonomi

1. **Resultat 2021**
2. **Budget 2022 – Godkänd enligt äskning**

§ 6 SBF

1. **Covid-19 – Kai**
 - a. **Förbundet – Inga förändringar, nya direktiv 9 feb 2022**
 - b. **Flyttade/inställda tävlingar – Inga fler inställda i dagsläget**
2. **Utbildning – Christer/Kai**
 - a. **Anmälningssida – Jenny**
 - i. **Jenny behöver information om utbildningar och datum från Kai/Christer. Jenny lägger upp så fort informationen nått henne.**
 - ii. **Utbildningsmaterialet måste uppdateras så fort 2022 års regeljusteringar är godkända**
3. **Regler 2022 – Christer**
 - a. **Samtliga föreslagna förändringar är inlagda och granskade**
 - b. **Nils L presenterade 1:8 IC och El OR-regler för 2022 – Granskas och åsikter/frågor till Nils/Christer senast söndag 5/2-22**
 - c. **Niklas delegerar inskickning av materialet till regelkommittén till Christer Olsson som gör detta snarast**
 - d. **Reglerna skall skickas till regelkommittén senast måndag 7/2-22**
4. **Tolkning regel G7.2 – Alkoholgräns**
 - a. **Allmän diskussion så att vi är medvetna och tolkar denna regel lika**
5. **Landslag – Jenny**
 - a. **Pucken ligger fortfarande hos förbundskaptenen Pier**
6. **Manual/protokoll för banbes/licenser - Hans, Mattias, Jenny. SGA?**
 - **Banregister**
 - **Rutiner**
 - **Arbetet är påbörjat och förhoppning om att grunden är klar till nästa möte i mars**
7. **Årsklocka – Nils/Mattias**
 - **2års-plan**
 - **Arbetet är påbörjat och förhoppning om att grunden är klar till nästa möte i mars**
8. **Fair Racing – Niklas**
 - a. **Förbundet har fått tagit del av förslag och skall återkomma**
9. **Tävlingskalendern**
 - a. **40+**
 - i. **Skall ej in i kalendern då den inte är rankinggrundande**
 - b. **NM**
 - i. **Flyttat pga närhet till VM och Kai meddelar övriga länder om detta**
 - ii. **Mickael B kollar med MSB angående bränslefrågan**
 - c. **Ändringar i EFRA´s kalender**

- i. Kalendern justeras enligt EFRA´s flyttar och sedan kallar Kai till grenkontakterna till arrangörsmöte som gjordes 2021 med de olika klasserna

§ 7 EFRA

1. Anmälningar internationella tävlingar 2022 – Klargörande och presentation?
 - a. Tilldelade platser
 - i.
 - b. Direkt kvalificerade till VM
 - i. Endast vinnare EM/VM är direktkvalificerade
 - c. Klargörande rutiner och presentation
 - i.
2. Bränslemätning Track (% Xceed/Serpent?)- Hans/Mickael
 - a. Efter fråga till Javier Garcia har han klargjort för oss att det är Xceed som EFRA kommer använda och rekommenderar. Samma rutin skall gälla för Sverige, grenkontakter informerar samtliga Nitro-klubbar.

§ 8 Övriga frågor

1. Extramöte utskott/arbetsgrupper
 - a. Ledamöter kommer ha möte måndagar under perioden oktober till februari. Grenkontakter, arbetsgrupper och andra får och kan kallas till detta för akuta ärenden eller avstämning och frågor i olika ärenden.
2. Arbetsbeskrivningar Ledamöter/utskott
 - a. Skickas ut till hela utskottet
3. House of RC
 - a. HORC har haft möte med EFRA och samtliga förbund var inbjudna, om samarbete och utskottsledamöter har fått en egen presentation. Sida är byggd av Conny för SBF och tanken inledningsvis är att spegla information från vår hemsida. Kai jobbar inledningsvis med detta.

§ 9 Nästa möte

2022-03-01 kl.20.00

§ 10 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

XX

XX